



# Cloud-based Transportation Management System

Designed and developed for 3PLs  
for easy and rapid deployment



**6 major capabilities**  
enhance operation efficiency and customer experience

Consolidate delivery orders

Record driver profile

Smart scheduling

Delivery tracking

Instant messaging

Payment upon delivery

## Users' experience and benefits



3PL manager

"I can arrange delivery schedules for my full time/part time drivers smartly. It significantly improves the efficiency of my fleet."



Driver

"The app is simple and easy to use. I can also contact the 3PL and communicate delivery issues in real-time with them."



Retailer

"I can track the delivery status of my goods in real time. Such transparency gives me a peace of mind on the use of the 3PL."



Buyer

"Best service experience ever as I can track my delivery status online with the order number and pay on delivery digitally."



Tradelink Electronic Commerce Limited  
(852) 2599 1700  
mktsales@tradelink.com.hk  
tradelink.com.hk



貿易通 Tradelink





# 專為第三方物流設計開發的 雲端運輸管理系統

雲端設置 快速上線



## 用家好處及體驗



物流公司經理

「我可以為全職 / 兼職司機 進行智能排程, 車隊效率大大提升!」



司機

「手機 App 容易上手, 亦可即時聯絡物流公司溝通送貨情況, 清晰好用。」



零售商

「我可即時追蹤送貨進度, 對運輸服務更安心。」



買家

「可用訂單編號網上查詢送貨進度, 又支援電子付款, 服務體驗一流!」



貿易通電子貿易有限公司  
(852) 2599 1700  
mktsales@tradelink.com.hk  
tradelink.com.hk



貿易通 Tradelink

